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Dagboek van de Praeses 

Lief dagboek, 

Het is inmiddels de vierde (en laatste) keer dat ik in jou mag 

schrijven. Het lijkt me fijn om terug te blikken op de laatste 

twee activiteiten van een fantastisch jaar. 

 

Studiereis 2018 – Oberhausen 

De studiereis ging dit jaar naar Oberhausen. Met 24 lieve 

studiegenootjes reisden wij af naar ons immer Duitsland. De 

route naar Duitsland verliep vlekkeloos, met een toffe crazy-

88 challenge als hoofdactiviteit. 

In Oberhausen hebben wij allemaal tripjes gemaakt naar toffe 

bedrijven. AGS GmbH, ENGEL en KUKA. Allemaal toffe 

bedrijven met een relatie aan Mechatronica. ‘Vo voor de 

Studiereiscommissie.  

Na bijna elke ochtend een bedrijf te hebben bezocht hebben we 

gewinkeld, gezwommen en goudgele pretcilinders genuttigd. 

Het zijn vijf prachtige dagen geweest (vooral heel warm). Oh 

ja, we hebben ook nog pinguïns gekeken  

Vervolgens heb ik genoten van mijn welverdiende rust in het 

tropische Nederland. Eerlijk gezegd hou ik niet zo van de 

warmte maar het kon er mee door voor een keertje. 
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EJW 2018 - Epe 

Tegen het eind van de zomer stond het EJW voor de deur. 

Vier heerlijke dagen ontspannen en borrelen in het immers 

pittoreske Epe. Voor de kenners: Eerst Papa Even.  

De dagen waren kort de nachten erg lang. De 

kennismakingsactiviteit met de nullen was een groot succes 

(tot ik bijna de kelder in de fik stak).  

Op de laatste dag was mijn auto tot de nok toe bepakt met 

spullen van de vereniging toen ik tot de conclusie kwam dat 

mijn accu leeg was geraakt tijdens de ontgroeningsactiviteit 

voor de nieuwe bestuurders van Kybernetes (suf 7). Gelukkig 

waren we met een grote hoeveelheid Mechatronici en reed 

mijn auto binnen een mum van tijd de oprit van het 

kampterrein af. 

Bij deze wil ik nogmaals mijn hulde 

uitspreken voor de zeer succesvolle 

EJW-commissie van Kybernetes en 

Fibonacci.  

 

Dan wordt het nu toch echt tijd om 

afscheid te nemen lief dagboek. Dit 

was het dan. Ik weet niet hoe ik 

afscheid van je kan nemen lief 

dagboek, dus ik gooi je in een 

prullenbak en ren hard weg.  
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Terugblik studiereis 

De  twee van de vier commissieleden van de studiereiscommissie blikken terug 

op het organiseren en het beleven van de studiereis.  

 

Anouck van Drie 

Studiereis 2018, een record aantal personen, wel 25! Het was wel een klein 

feestje binnen de commissie toen dit bekend werd. Ik heb zelf ook een kleine 

overwinning behaalt deze studiereis; ik hoefde voor het eerst m’n ID niet te 

laten zien met boodschappen halen voor drankjes!  

Het organiseren van een studiereis is eigenlijk helemaal niet zo’n probleem. 

Tuurlijk zijn er ups en downs in het vinden van uitjes, bedrijven, vervoer en 

slaaplocaties, maar alles komt uiteindelijk wel goed als je elkaar een handje 

helpt. Het moeilijkste is dan om in te schatten wat voor personen er mee gaan 

en wat mensen verwachtten van zo’n reis. Het is best apart om te bedenken 

dat 21 andere personen naast de commissie er gewoon op vertrouwen dat het 

een leuke week wordt zonder dat het hele programma bekend is. 

 

Ik wil iedereen bedanken voor dit vertrouwen en ik hoop dat de wensen zijn 

vervuld. Ik als perfectionistische stress kip, ben blij met alle hulp die mensen 

boden om dit een goede reis te maken, zoals het bestuur, de commissie, maar 

ook de hulp tijdens de studiereis! Proost op een geslaagde reis en dat het vol-

gend jaar nóg leuker mag worden!   
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Guido Kok 
Op dinsdag 19 november 2017 hadden we als commissie onze eerste 

vergadering, we waren allemaal hartstikke zenuwachtig.  Nadat we 

halverwege de vergadering waren werd iemand een beetje afgeleid, wat 

duidelijk Roel niet was, en ging lieve “poesjes” tekenen op het 

smartboard. Na onze vierde vergadering was eindelijk het land + provincie 

bekend, namelijk Nordrhein-Westfalen!  

Toen dit bekend was heb ik me vooral beziggehouden met de slaapplek. 

Na wat rondgekeken te hebben kwamen er al snel achter dat een chill 

huisje vinden voor 25 man nog een hele opgaven was. Want wat al gauw 

bleek, alle huisjes voor 25 man lagen op minstens anderhalf uur rijden van 

de grote steden zoals Keulen. Toen zijn we afgeweken naar wat 

alternatieve slaapplekken op de hoop wat te vinden, zo hebben we 

gekeken naar campings, caravans, kastelen, bunkers, nudistencampings, 

scouting terreinen, boomhutten en natuurlijk onder de sterrenhemel. 

Maar daar vonden we helaas niks geschikts.  

Uiteindelijk hadden we een huisje gevonden waar we appartementen 

konden huren wat op een goede plek lag, waar we dus geslapen hebben. 

Toen de studiereis begon hadden we allemaal geen idee hoe de groep zou 

zijn, uiteindelijk bleek het een hele chille groep te zijn die bereid was om 

mee te helpen. Hierdoor is het een zeer geslaagde studiereis geworden, 

Bedankt! 
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Koken met Robin 

 

Een nieuw schooljaar, een nieuwe kybercourant, een nieuwe koken met Robin. Dit 

keer iets anders dan een recept van het MBO, namelijk een studenten recept (voor 

je het vraagt: MBO’ers zijn geen studenten, je moet studeren om een student te 

kunnen zijn). 

We weten allemaal dat student krap bij kas zitten, dus moet alles goedkoop zijn. 

Dit betekent ook dat het eten goedkoop moet zijn, maar dat is meestal niet te 

vreten. Ook ben je druk aan het studeren dus heb je weinig tijd om te koken. Dus 

nu is de vraag: hoe maak ik lekker eten, wat weinig tijd kost om te maken en ook 

nog goedkoop is? Het volgende recept is misschien een goed antwoord voor de 

volgende vraag. 

 

Een broodje lasagne! 

Hoe maak ik dit? Geloof het of niet maar het is geen hogere wiskunde. Koop kant 

en klare lasagne (de goedkoopste die je kunt vinden) en wittebroodjes. Doe de 

lasagne in de oven en wacht tot het klaar is. Daarna snij je je broodje open en leg 

je de lasagne op je broodje en bon appetit. 

Hoe ik op dit recept ben gekomen? Ik zat op mijn werk te lunchen en had net een 

broodje opgesneden en het eerste wat ik zag zou ik erop doen, toen kwam de 

kantine juf langs met lasagne. 

Als ik het mij goed kon herinneren smaakte het een beetje naar een broodje kroket. 

 

Veel kookplezier!  
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Nieuwe bestuur van Kybernetes 2018-2019 

 

Praeses— Nadine Snijders 
Dit jaar ben ik de voorzitter van Kybernetes. Ik zal me even voorstellen; Ik 

ben Nadine Snijders. Ik ben 18 jaar en woon nog bij mijn ouders in Oud-

Beijerland. Aan mijn naam is natuurlijk al te zien dat ik een meisje ben. 
Mechatronica is niet rijk gevuld met meiden, maar dit jaar heeft 

Kybernetes toch een meisje als voorzitter.  

Me aanmelden voor het bestuur was voor mij geen moeilijke keuzen. 

Afgelopen jaar was ik vaak in het hok te vinden en heb ik met veel plezier 

meegeholpen in de activiteitencommissie. Bij de functie als praeses ben 
je natuurlijk de vertegenwoordiger van de vereniging. Ik vind het daarom 

ook leuk om met iedereen te kletsen, er zorgen dat iedereen het naar 

zijn zin heeft en het belangrijkste is dat er zo veel mogelijk eerstejaars 
overgaan naar het tweede jaar. Hiernaast is het ook leuk om contact te 

hebben met anderen verenigingen en samen activiteiten te organiseren.  

Wat betreft het komende collegejaar hoop ik voor iedereen een goede 

vertegenwoordiger te zijn van de vereniging en studie. Als  je vastloopt 

met je project, vragen hebt over statica en sterkteleer of verlegen zit om 
een praat, kom vooral even langs in het hok.  
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Secretaris — Guido Kok 

Hallo ik ben Guido Kok, aangenaam. 

Ik ben op dit moment twintig jaar 

oud, en zit in het derde studiejaar 

van deze opleiding (Mechatronica). 

Verder speel ik graag spelletjes in 

mijn vrije tijd zoals League of 

Legends, wat helaas niet vaak voor 

komt, ook hou ik ervan om veel 

slechte grappen te maken. 

In het bestuur van Kybernetes 

vervul ik de rol van Secretaris, dit 

houdt in dat ik kort gezegd al het 

papier werk doe en alle e-mailtjes naar de leden mag schrijven. Ik heb 

gekozen om bestuur te doen omdat ik dan op een positie zit waar je goed 

andere mensen kan helpen en waar ik veel leerervaring opdoe. Ik wou 

eigenlijk vorig jaar in het bestuur, maar dat durfde ik toen niet aan omdat 

ik bang was dat ik tijdtekort zou hebben. Maar ik ga dit jaar niet op stage 

waardoor ik tijd over had, dus kwam dit ideaal uit!  
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Thesaurier— Auke Stam 

Ik ben Auke stam 18 jaar oud en 

wonend in Kinderdijk, ik heb geen 

kamer in Delft dus reis hier naar heen 

en weer. Naast Kinderdijk en Delft ben 

ik ook veel terug te vinden in 

Sliedrecht, hier bevind mijn werk zich 

en ben ik hier lid van een showkorps. In 

het showkorps speel ik trompet sinds 

dat ik zeven jaar oud ben. Komend jaar 

ga ik het 2e studiejaar van de studie in 

waarnaast ik mijn functie in het bestuur 

wil vervullen. 

Halverwege jaar een vond ik steeds 

meer gezelligheid en hulp bij de vereniging, toen er dus gezocht werd naar 

een nieuw bestuur heb ik me na kort twijfelen aangemeld. Vanaf het begin 

af aan heb ik thesaurier willen worden waarvoor ik uiteindelijk ook gekozen 

ben. 

 Voor het bestuur ben ik gegaan omdat de gezelligheid en ondersteuning die 

geboden wordt graag doorgezet zie worden en ik daar graag deel van uit 

maak. Voor komend jaar hoop ik samen met de andere bestuursleden er 

een gezellig en leerzaam jaar van te kunnen maken voor zowel me zelf als 

en de mensen waarmee ik mag samenwerken. 

Voor komend jaar wil ik uiteraard als eerste mijn functie als thesaurier 

vervullen, daarmee wil ik graag een extra sponsor voor de vereniging 

zoeken. Daarnaast heb ik als persoonlijk doel om meer ervaring op te doen 

in boekhouden. 
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Commissaris Activiteiten—Luka van Gemert  

Ik zal mezelf eerst eventjes voorstellen: 

mijn naam is Luka van Gemert, ik ben 19 

jaar en geboren in Veldhoven (vlak naast 

Eindhoven). Ik zit nu al 2 jaar op kamers in 

delft en geniet van de mooie stad en de 

leuke studie. Als ik even niks te doen heb ga 

ik het liefst zitten tekenen. 

Dit jaar zit ik in het bestuur van Kybernetes 

als commissaris activiteiten. Hier zit ik op 

mijn plek omdat ik hou van gezelligheid. 

Vorig jaar heb ik bij de activiteiten 

commissie gemerkt dat ik het organiseren 

van activiteiten een erg leuke taak vind en ik doe dit met veel plezier. Ook 

vind ik het leuk om mensen uit verschillende leerjaren te leren kennen en 

waar kan je dat beter doen dan bij leuke activiteiten? Verder vind ik het 

fijn om mensen te helpen met dingen waar ze tegenaan lopen. Mijn doel is 

om het voor iedereen niet alleen een leerzaam maar ook een leuk jaar te 

maken!  
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Commissaris Onderwijs—Jasper Paijens 

Hoi! Ik ben Jasper Paijens, 22 jaar oud 

en ondertussen alweer aanbeland in 

het derde jaar van onze mooie 

opleiding Mechatronica. Ik ben geboren 

en getogen in Delft dus voor leuke tips 

of een stukje stadshistorie ben je bij mij 

aan het goede adres. Mijn vrije tijd 

breng ik graag door met boeken lezen, 

series kijken, bordspellen, technisch 

gefrutsel en dagjes weg. 

Komend jaar bekleed ik de functie van 

Commissaris Onderwijs. Dat wil zeggen 

dat ik het komende jaar een 

aanspreekpunt ben voor zowel 

studenten die hulp willen, als voor studenten die op zoek zijn naar extra 

uitdaging! Deze positie leek mij ontzettend leuk omdat ik in de toekomst 

een baan in het onderwijs overweeg en dit mij een goede manier leek 

om daar kennis mee te maken. 

Spreek me vooral een keer aan als je me ziet lopen in de gangen of stuur 

een mailtje naar onderwijs@kybernetes.nl!  
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Festo ontwikkeld nieuwe motor met supergeleiding 
Festo heeft een supergeleidende motor met vastestofkoeling ontwikkeld. De 

Supramotor, zoals ze hem noemen, is compact, heeft een hoog houdmoment en 

is erg efficiënt. Festo onderzoekt al enkele jaren automatiseringsoplossingen met 

supergeleidingstechnologie, waaronder ook SupraMotion. Dit betreft 

bewegingsconcepten voor uiteenlopende industriële toepassingen. Met de 

SupraMotor is het gelukt om een supergeleidende aandrijving met elektrische 

directe koeling te maken die zeer compact is. Hij heeft een lengte van een meter 

lang en een diameter van maximaal 23 cm. De motor maakt gebruik van het effect 

dat stroom binnen een gekoelde supergeleider zonder verliezen wordt 

getransporteerd. Daardoor kan met hoge stromen een sterk magneetveld worden 

opgewerkt dat kan worden gebruikt voor de aandrijving. 

 

De SupraMotor is dankzij een 

grote overbelastbaarheid 

geschikt voor continu 

draaiende toepassingen. De 

supergeleidende spoelen 

hebben geen weerstand 

waardoor het nagenoeg 

uitgesloten is dat hij 

oververhit raakt. De motor is bijzonder efficiënt bij lage toerentallen en hoge 

koppels en gebruikt weinig energie. Hoewel het uitgangsvermogen van de motor 

tientallen kilowatts bedraagt, heeft hij voor de koeling slechts enkele honderden 

watts nodig. En tijdens het vasthouden van een bepaalde last (maximale 

houdmoment) verbruikt de aandrijving zelfs helemaal geen energie. 

Momenteel kan de motor alleen met lage fasestromen worden gebruikt omdat de 

tot nu toe beschikbare ferromagnetische materialen geen hoge magnetische 

fluxen kunnen opnemen. Door meer onderzoek te verrichten kunnen echter 

concepten en materialen worden onderzocht die de stroomdichtheid van de 

supergeleider tot ver boven 100 A volledig kunnen benutten. 
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Hoe start ik op de Haagse 

 

Als je je afvraagt hoe je naar school moet gaan, heb je toch pittig iets fout gedaan. 

Wil je het toch nog even herhalen of tips willen van twee mensen die wél het tweede 

jaar hebben gehaald lees dan vooral verder.  

• Ga naar alle colleges, ook al lijkt het onnodig. Als je in de les zit pik je al veel 

op ook al lijkt dat soms van niet. 

• Als je naar de colleges gaat let dan op en ga niet zitten klooien. Het is namelijk 

niet verplicht om naar colleges te gaan, dus als je er geen zin in hebt, kom dan 

ook niet opdagen. 

• Wees niet te bang om hulp te vragen. Voor de meesten is dit een pittige oplei-

ding en bijna niemand haalt dit jaar zonder tegenvallers. 

• Maak vrienden met hogere jaars. Die kunnen je helpen en daar kan je dus 

mooi gebruik van maken. (Al weten er veel helemaal niks) 

• Als je echt ergens hulp bij nodig hebt kan je makkelijk naar een leraar toe gaan 

met vragen. 

• Raak betrokken bij de studievereniging. Dit kost misschien tijd maar vermaak 

buiten school om is ook belangrijk om informatie te laten bezinken. 

• Zorg voor een studiebuddy. Met deze persoon kan je dan je huiswerk maken. 

Als je dan ergens tegenop loopt kunnen jullie het samen oplossen. 

• Zorg ervoor dat je in het eerste blok goed blokt. Als je in de eerste periode al 

punten mist kan dat in de latere blokken problemen op leveren in verband 

met de punten die je moet halen. Blok drie en vier zijn namelijk moeilijker 

vergeleken met de eerste twee blokken. (Het beste is natuurlijk gewoon alles 

halen) 

• Maak samenvattingen, de stof kan (heel vaak) erg veel worden waardoor je 

snel de kluts kwijtraakt. 
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 Commissieleden gezocht! 

 

Kybernetes heeft voor het komende jaar een heleboel leuke dingen op de 

planning staan. Zo gaan we dit jaar weer op studiereis, publiceren we onze 

eigen krant de Kybercourant en komt er een wekelijks werkuur waarin we 

elkaar kunnen helpen bij het maken van huiswerk. Daarbij organiseren we 

nog allerlei activeiten zoals bowlen, spelletjesavonden, een dagje naar een 

pretpark, een heerlijk culinair verantwoord kerstdiner en nog veel meer.  

Dit kunnen we als bestuur natuurlijk niet alleen. Daarom zijn er verschillende 

commissies opgericht die deze evenementen regelen. Hieronder staat wat 

meer informatie over de commissies. Als er vragen zijn of je wilt je aanmelden 

voor een commissie kom dan naar de commissieborrel, stuur dan een mailtje 

naar bestuur@kybernetes.nl of loop even het hok binnen. 

 

Kybercourantcommissie 

De kybercourant is een nieuwsbrief die één keer per blok uit komt, in deze 

nieuwsbrief zijn onder andere de komende activiteiten en berichten van 

sponsoren terug te vinden. Uiteraard zijn er ook gezellige artikelen van mede-

studenten of het bestuur in terug te vinden. Als lid van deze commissie ben je 

met de rest verantwoordelijk voor het samenstellen en uitbrengen van de 

Kybercourant. 
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Activiteitencommissie  

Door het jaar heen zullen er verschillende activiteiten georganiseerd 

worden van bowlen tot een whiskeyavond. Als je je inschrijft bij deze 

commissie ben je met een groepje medestudenten verantwoordelijk voor 

het bedenken en organiseren van activiteiten 

 

Studiereiscommissie 

Ieder jaar wordt er vanuit Kybernetes een reis georganiseerd waarbij we 

naar het buitenland gaan om daar interessante bedrijven te bezoeken en 

om flink te ontstressen van het zware, en iets te lange schooljaar. Afgelopen 

jaar zijn we met vijfentwintig man naar Oberhausen in Duitsland gegaan om 

daar de bedrijven AGS GmbH (gespecialiseerd in grijptechnologie), ENGEL

(gespecialiseerd in spuitgietmachines en de automatisering ervan) en KUKA 

(bekend om de multifunctionele robotarmen) te bezoeken. Verder hebben 

we activiteiten gedaan zoals uitbrakken in een zwembad en een bezoek aan 

Sealife. Als het je leuk lijkt om hier aan mee te helpen of om invloed uit te 

oefenen op de studiereis schijf je dan in voor deze commisie! Voor vragen 

over de studiereis kan je terecht bij Guido Kok (secretaris van Kybernetes). 
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EersteJaarsWeekendcommissie 

Elk jaar aan het einde van de zomervakantie vind er het eerstejaarsweekend plaats. 

Dit is een weekend waarbij alle eerstejaars samen leuke activiteiten doen en een 

weekend lang elkaar beter leren kennen. Vind jij het leuk om een kamp locatie te 

regelen, activiteiten voor op het kamp te bedenken, de kas van het EJW bij te 

houden of natuurlijk mee te gaan op het EJW van volgend jaar, meld je dan aan 

voor de EJW-commissie! 

 

Studiecommissie 

Vind je het leuk om alles tot op de bodem uit te zoeken? Wil je meer leren dan de 

opleiding aanbied? Of help je graag je medestudenten met het begrijpen van de 

stof? Dan is de studiecommissie de plek voor jou! Binnen deze commissie houden 

we ons bezig met het organiseren van bijlessen, verdiepende lessen, educatieve 

uitstapjes en zijn we continu op zoek naar extra (online) studiemateriaal. 
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Stage zoeken hoe doe je dat? 

De stageperiode voor het derde studiejaar is weer begonnen en de meeste 

studenten hebben een goed stagebedrijf gevonden, maar helaas zijn er ook 

een aantal mensen die niet op tijd een stageplek konden vinden. Deze 

studenten lopen nu of studievertraging op of doen nu eerst een minor. Om 

de studenten van het tweede leerjaar alvast goed op weg te helpen, zodat 

hen dit niet overkomt, hebben we een artikel geschreven over hoe je een 

stage zoekt! 

Welke eisen stelt mijn opleiding? 

De studie Mechatronica stelt geen strenge eisen aan een stage, maar er zijn 

er wel een aantal. Hieronder volgen de guide-lines van de opleiding: 

 Je stage moet Mechatronica gerelateerd zijn.   

 De begeleiding moet van HBO of Universitair niveau zijn. 

 Het dient geen meeloopstage te zijn, maar een ontwerp- of 

onderzoekende stage. 

Dit zijn de globale richtlijnen vanuit het docententeam, daarnaast wordt je 

opdracht ook beoordeeld door de stagementor. Je opdracht dient dus ook 

van een bepaalde moeilijkheidsgraad te zijn, voordat deze wordt 

goedgekeurd.  

In welke richting wil ik mijzelf ontwikkelen? 

Een stage is belangrijk voor het verloop van jouw carrière na je opleiding. 

Vaak doe je bij een stage praktijkervaring op die goed van pas komt in een 

eerste of tweede baan. Bekijk daarom goed in welke richting jij jezelf als 

professional wilt ontwikkelen. Probeer een stage te vinden die daarbij 

aansluit. Ga bijvoorbeeld geen stage lopen bij een bedrijf dat elektromotoren 

maakt als je zeker weet dat je in de ICT terecht wil komen. Kies iets wat bij 

jou past en waar jouw passies liggen, dat maakt je stage leuk en interessant.  
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Bij wat voor een bedrijf wil ik stage lopen? 

De vraag ‘bij welk bedrijf wil ik mijn stage lopen?’ is vaak moeilijk te 

beantwoorden. Je hebt weinig werkervaring en je hebt weinig bedrijven van 

binnen gezien. Bedenk daarom allereerst of je in een klein of groot bedrijf wilt 

werken. 

Het is aan te raden om dat allebei eens een keer te ervaren, misschien dat je een 

groot bedrijf nu wel erg eng vindt, maar dat je na je stage er heel anders naar 

kijkt. Als je nog niet weet in wat voor bedrijf je later wil werken is het goed om 

het van beide kanten te bekijken en wat ervaring op te doen. 

Het voordeel van een klein bedrijf is dat je iedereen leert kennen en dat je 

makkelijker bij iedereen terecht kan voor vragen. Ook zal de sfeer wat 

persoonlijker zijn en voel je jezelf minder een nummer. In een klein bedrijf zijn de 

doorgroeimogelijkheden voor jou als individu echter wat beperkter, maar daar 

zal je tijdens je stage geen last van hebben. 

Bij een groot bedrijf ervaar je hoe het is om met heel veel verschillende mensen 

samen te werken en dat ook gestructureerd te laten verlopen. Daarnaast zit je in 

dat grote bedrijf meestal op je eigen afdeling met een team, dus die zal je 

uiteraard leren kennen. Ook zijn de doorgroeimogelijkheden erg groot in een 

grote onderneming.  

Wanneer begin ik met het zoeken? 

Feitelijk gezien moet je nu al beginnen met zoeken, niet dat je nu direct naar 

Google moet gaan om te gaan kijken, maar hou je ogen open en zoek naar 

bedrijven die jij interessant zou kunnen vinden. Probeer op beurzen in contact te 

komen met bedrijven die jou aanspreken en kijk of zij misschien een plekje voor 

jou hebben.  

Naast het bezoeken van bedrijven is het ook aan te raden om eens een kijkje te 

nemen bij YesDelft. Hier zitten ontzettend veel start-ups die veel stageplaatsen 

aanbieden. Het leuke hiervan is dat je tussen de studenten zit en je een hoop 

verantwoordelijkheden hebt aangezien je echt een product of service gaat 

ontwikkelen voor dat bedrijf.  
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Het kan ook handig zijn om in de stagebank database te zoeken van de HHS. 

Hier zijn ook veel stageplaatsen te vinden. Naast deze database zijn er op 

internet tal van andere databases met stageplaatsen. Kijk eens rond en 

misschien kom je iets tegen. 

Gouden tips 

Als afsluiter wil ik nog twee gouden tips meegeven: 

 Begin op tijd met zoeken! Stageplaatsen zijn zo weg en als je alles op 

het laatste moment moet doen, levert dat veel stress op tijdens je 

tentamens! 

 Ga persoonlijk langs bij bedrijven, als je je gezicht laat zien bij bedrijven 

laat je gelijk zien dat je interesse hebt en moeite hebt gedaan om ze op 

te zoeken, zo zijn ze eerder geneigd om jou aan te nemen. 

Heel veel succes alvast met zoeken en hopelijk gaan jullie een leuke 

stageperiode tegemoet! 
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Terugblik op het EJW 

 

Op het vijfde EJW der kybernetes was gelachen, gehuild, gedronken, 

gekotst, geslapen en wakker gehouden. Dit epische weekend begon 

donderdag 16 augustus, de nullen gingen in het atrium speeddaten en 

kregen daarna een tour door het mooie Delft om vervolgens de bus in te 

gaan om naar Epe te gaan. Daarna was het bedje opmaken en zuipen (in 

deze volgorde) om vervolgens weer lekker te gaan slapen.  

 

De volgende ochtend (vrijdag) werd iedereen weer vroeg wakker en was er 

een ochtendgymnastiek. Daarna gingen de nullen solderen en raketten 

bouwen. Hierbij hebben de nullen mooi geleerd dat soldeerbouten warm 

waren en dat het lange pootje op de plus moet worden gesoldeerd (en dat 

condensatoren ontploffen als je ze andersom soldeert). Vervolgens werd de 

EJW commissie hartelijk verwend door alle cadeautjes die de nullen bij zich 

hadden. Voor degene die geen cadeau bij zich hadden konden ze de 

krasloten open krassen en daarnaast gebeurde ook nog wat 

schittermagisch, een nul had Martijn verslagen met opdrukken! Kan 

misschien komen omdat Martijn nog een beetje brak was, wie weet. 

In de avond was er een cantus van Fibo, dit is een soort karaoke-avond (ook 

was er een tekort aan emmers aan het einde van de avond). Na de kantis 

kregen de nullen een zeer waardevolle les, namelijk teleporteren (definite 

van teleporteren: plots in de middle of nowhere wakker wordt met een 

kater). Nadat we blijkbaar 8km ver van het kamp werden gedropt en 

ongeveer ander halfuur bezig waren kwamen we eindelijk weer veilig aan 

bij het kamp. 



28 

 

 

De volgende dag (namelijk zaterdag) werden de nullen weer vroeg wakker 

gemaakt om nog een belangrijke les te leren, namelijk een lesje in dansen 

als een mechatronicus. Daarna werden de EJW-spelen gehouden, 

namelijk Fibonacci tegen Kybernetes. Ik heb Fibonacci ons niet horen 

uitlachen dus ik neem aan dat we weer hebben gewonnen (net als vorig 

jaar). Na een heerlijke BBQ die een tijdje heeft geduurd was er een mooi 

feest in de kelders van het kampgebouw. Hierbij konden de nullen mooi 

hun mechatronica dansje laten zien die ze geleerd hadden. Voor de rest 

kan ik niet zo veel herinneren van die avond, ik had waarschijnlijk mijn 

hoofd ergens gestoten. Ik kan me nog wel herinneren dat ik pas half vijf 

mijn nestje in ging. 

 

En toen was het weer (heel snel) ochtend, dit keer geen 

ochtendgymnastiek, niemand had er echt zin meer in. Daarna was het 

inpakken en opruimen om vervolgens het KB (Komend Bestuur) onder te 

spuiten. Het KB was zo dankbaar dat ze me daarna een knuffel wilde 

geven, ik kon niet meer wegrennen. Nadat het KB zich een beetje had 

schoongemaakt ging Thijs (net als vorig jaar) weer de telefoons uitdelen 

en gingen we daarna de bus in waarbij de helft in slaap viel en de andere 

helft de film ging kijken (namelijk Dumb & dumber). 

 

Eenmaal veilig aangekomen op de Haagse gingen de bikkels en diehards 

verder naar het OWEE en kon ik lekker naar huis om uit te brakken en dit 

mooie stukje over het EJW te maken. 
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Vind je weg naar volgend jaar 
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Sudoku  
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Picross  

 

De cijfers geven aan hoeveel zwarte blokjes aan elkaar moeten, in de specifieke 

rij. Bij meerdere cijfers moet tussen de aantal vakjes aan elkaar een blokje wit 

blijven, de volgorde blijft hetzelfde als de aangegeven cijfers. Voorbeeld in de 

eerste rij staat 2 1 1 dat betekent dat er ergens in die rij 2 zwarte blokken zitten 

en daarnaast een wit blokje. Ergens in de rij zit dan weer 1 zwart blokje met aan 

weerszijde een wit blokje.  

 



35 

 



36 

 


